
luciole 

 
 

11520 Philippe-Panneton Ave., Montreal, (Quebec). Canada H1E 4G4 
www.luciolelighting.com 

Revision: 2023/02/20                                                                                                                                                                                                                                                  

 
 
 
 
 
INSTALLATION INSTRUCTIONS   INSTRUCTIONS D’INSTALLATION 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1. Detach the decorative plate from the magnetized mounting bracket and gently slide it down along the 
suspension/power cable. 
 
Détacher la plaque de montage décorative du support de montage magnétique en la faisant 
soigneusement glisser vers le bas le long du câble de suspension/alimentation. 
 
 
2. Adjust the power/suspension cable to the desired length with the strain relief connector of the mounting 
bracket.   
 
Ajuster la longueur du câble de suspension/alimentation par le connecteur de serre câble du support de 
montage. 
 
 
3. Secure the mounting bracket to the junction box with the (2) supplied 8-32 x 1’’ screws.  
 
Fixer le support de montage à la boite de jonction avec les vis (2) 8-32 x 1’’ fournies 
 
 
4. Connect the electrical wires in the junction box (supplied by others).  
 
Raccorder les fils électriques dans la boite de jonction (fournie par d’autres).  
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5. Secure the decorative plate to the magnetized mounting bracket (if the decorative plate doesn’t attach 
properly, slightly unscrew the magnet on the mounting bracket and try again) 
 
Fixer la plaque de montage décorative au support de montage magnétique. (si la plaque décorative ne se 
fixe pas correctement, dévisser légèrement l’aiment sur le support de montage et réessayer)  
 
 
6. Install the G9 lamp (supplied by others).   
 
Installer la lampe G9 (fournie par d’autres). 
 
 
7. Gently screw the glass globe on the G9 lamp holder until it’s against the metallic tube. **WARNING: 
DO NOT SCREW TOO MUCH. 
 
Visser délicatement le globe en verre au porte-lampe G9 jusqu’à ce qu’il soit bien appuyé au tube 
métallique. **ATTENTION : NE PAS TROP VISSER.   
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